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         Z Á P I S N I C A 
    

     Číslo: XXII / 2021   Bánov 13.4.2021 

 PhDr. Miloš Rybár 

 starosta obce Bánov 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 13. apríla 2021  

t. j. v utorok o 15:00 hod. v divadelnej sále Kultúrneho domu Bánov, s nasledovným 

programom: 

1. Otvorenie zasadnutia, prezentácia, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce  

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

Predkladá: PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3. Prerokovanie kúpy obecnej kosačky 

4. Vyjadrenie obce Bánov k realizácii stavby Rýchlostnej cesty R7 Zemné – Nové Zámky 

v k. ú. obce Bánov 

5. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PhDr. Miloš Rybár 
starosta obce Bánov 
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P r í t o m n í 
 
sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. 

Zasadnutia obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 9 poslancov. Ospravedlnil sa 
poslanec p. Michal Rácek a Mgr. Miroslava Petrášová. 

 
1. Otvorenie  
 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané 
podľa odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Za 
zapisovateľku určil starosta obce p. Ivanu Kršákovú. Overovateľmi zápisnice 

z predchádzajúceho XXI. zasadnutia boli poslankyne Mgr. Veronika Výberová 
a Mgr. Petronela Mazúchová. K predchádzajúcej zápisnici neboli žiadne 

pripomienky.  
Za členov návrhovej komisie navrhol starosta obce poslancov PhDr. Helenu 
Juríkovú, p. Branislava Oremusa a Ing. Mareka Šimuneka. 

 
Hlasovanie: za:7: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek Šimunek, Ing. 

Marián Krajčír, Mgr. Martina Kováčová 
                 proti:0 

   zdržal sa:1 PhDr. Helena Juríková 
 
Za overovateľov správnosti zápisnice z XXII. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

navrhol starosta obce poslancov Mgr. Martinu Kováčovú a Ing. Ivana 
Valachoviča. 

 
Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek Šimunek, Ing. 

Marián Krajčír, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. Helena Juríková,  
                 proti:0 
   zdržal sa:0 

 
2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

 
OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý program zasadnutia rokovania. 
Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 

Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek Šimunek, Ing. 
Marián Krajčír, Mgr. Martina Kováčová, PhDr. Helena Juríková,  

                 proti:0 
   zdržal sa:0 

- Prišiel poslanec Mgr. Martin Dananai 

 

3. Prerokovanie kúpy obecnej kosačky 

Starosta obce odprezentoval prítomným, že v rozpočte bolo schválených 8 000 eur 

na kúpu obecnej kosačky, avšak ak je vôľa schváliť výkonnejšiu kosačku jej kúpa 

bude finančne náročnejšia a preto je potrebné schváliť  navýšenie finančných 

prostriedkov na jej kúpu. Slovo dostal Mgr. Juraj Huslica správca majetku obce 

Bánov. Mgr. Juraj Huslica v predloženej dôvodovej správe, odprezentoval, že  
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obstaranie výkonnejšej kosačky do majetku obce je potrebné, nakoľko súčasná 

kosačka je technicky zastaralá a finančne náročná na opravy a v prípade jej 

poruchy je čakacia doba na náhradné diely dlhá, čo si počas sezóny nemôžeme 

dovoliť. Z tohto dôvodu navrhuje zakúpiť multifunkčné zariadenie pre údržbu 

a kosenie futbalového areálu. Podľa jeho názoru by to mal byť stroj so širším 

záberom kosenia, väčšou rýchlosťou, úspornejším motorom čo sa týka spotreby 

a stavaný na kosenie výkonovo väčšej plochy. Zároveň vybrané zariadenie sa môže 

pri dokúpení prídavných systémov využiť aj na zametanie chodníkov a okrajov 

ciest po zimnej údržbe. Tento druh kosačky by mal vysypať pokosenú trávu hneď 

do pristaveného kontajnera, ktorý sa následne môže odviesť mimo areálu ihriska. 

Mgr. Juraj Huslica predložil cenovú ponuku pre traktorovú kosačku John Deere 

X950R. Jedná sa o trojvalcový diesel s vyššou rýchlosťou, vysokým vyklápaním a 

s objemom zberného koša 650 l. Mal zato, že pri kúpe tohto druhu kosačky by sa 

ušetrilo na financiách za opravy.  

Do diskusie sa prihlásili poslanci Ing. Marián Krajčír, Mgr. Martin Dananai, Ing. 

Marek Šimunek a p. Branislav Oremus. Ing. Marián Krajčír odprezentoval cenové 

ponuky od firmy ŠUPA TECHNIKA, ktorá ponúkla kosačky v nižšej sume aj 

s príslušenstvom v cene cca 10 000 eur s DPH. Podľa jeho slov nie je možné v zime 

obsluhovať dlhodobo kosačku. Stroj STARJET má silu 23 koní. Firma ŠUPA 

TECHNIKA má veľa zmluvných partnerov, čiže by nebol  problém so servisom 

stroja. Ing. Marek Šimunek mal zato, že treba dnes schváliť konkrétnu sumu, 

ktorú treba navýšiť. Podľa jeho slov je najdôležitejší servis. Čo sa týka značky John 

Deere servis je dobrý a promptný. Mgr. Martina Kováčová vyjadrila názor, že sa 

treba najprv dohodnúť, či je záujem kúpiť len stroj v základnej výbave, alebo aj 

s príslušenstvom a od toho sa bude odvíjať suma, ktorej navýšenie sa schváli. Mgr. 

Veronika Výberová mala zato, že servis je tiež veľmi dôležitý. Má však informácie, 

že firma John Deere má podstatne drahší servis a treba brať do úvahy, že firma 

ŠUPA TECHNIKA sa venuje len kosačkám, čo je podstatné. Mgr. Martin Dananai 

sa vyjadril, že je dôležitá aj váha stroja, aby nenarobila škody na ihrisku. Podľa 

slov Ing. Mariána Krajčíra je potrebné dopredu zistiť aj cenu príslušenstva. Mgr. 

Petronela Mazúchová konštatovala, že je dôležitý aj objem koša kosačky. P. 

Branislav Oremus predložil cenové ponuky na traktorové kosačky značky Kubota 

od firmy AGROTYP. Mal však zato, že je potrebné sa dohodnúť najprv na sume 

navýšenia finančných prostriedkov. Podľa jeho slov je na správcovi majetku obce 

Bánov Mgr. Jurajovi Huslicovi, aby sa vyjadril k potrebným parametrom. Uviedol, 

že treba zatiaľ uvažovať o základnom type kosačky, avšak s pripočítaním 

potrebného štandardu. Mgr. Juraj Huslica konštatoval, že predpríprava na 

prídavné zariadenia spolu s kosačkou by bola v sume cca 22 000 eur s DPH. Podľa 

slov p. Branislava Oremusa, by bolo dobré pozrieť si aj predvádzanie kosačiek od 

firiem ŠUPA TECHNIKA a AGROTYP a rozhodnúť sa. Navrhol schváliť sumu. Medzi 

prítomnými poslancami prišlo ku vzájomnej zhode, že treba navýšiť finančné 

prostriedky o sumu 14 000 eur s DPH z rezervného fondu obce Bánov.  
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OZ v Bánove schvaľuje navýšenie finančných prostriedkov na nákup obecnej 

kosačky v sume 14 000 eur s DPH z rezervného fondu obce Bánov. 

Hlasovanie: za:8: Branislav Oremus, Mgr. Petronela Mazúchová, Ing. Ivan 
Valachovič, Mgr. Veronika Výberová, Ing. Marek Šimunek, Mgr. 
Martin Dananai, PhDr. Helena Juríková, Ing. Marián Krajčír 

                 proti:0 
   zdržal sa:0  
 

4. Vyjadrenie obce Bánov k realizácii stavby Rýchlostnej cesty R7 Zemné – 

Nové Zámky v k.ú. obce Bánov 

 

Starosta obce odprezentoval prítomným, že táto rýchlostná cesta sa už rieši 

niekoľko rokov. Schválil sa variant pre najsevernejšiu časť, ktorá by mala ísť aj cez 

k. ú. Bánov. Vysvetlil, že R7 by sa mala napájať na Nitrianskej ceste. Oboznámil 

prítomných, že Národná diaľničná spoločnosť, a.s. požiadala obec v zmysle zákona 

č. 220/2004 Z.z. o ochrane a využívaní poľnohospodárskej pôdy a o zmene zákona 

č. 245/2003 Z.z. o integrovanej prevencii a kontrole znečisťovania životného 

prostredia a o zmene doplnení niektorých zákonov o vyjadrenie obce k funkčnému 

využitiu pozemkov vo vzťahu k platnému územnému plánu obce pre stavbu 

Rýchlostná cesta R7 Zemné – Nové Zámky. V prípade, že obec nemá schválený 

územný plán obce, orgán ochrany môže udeliť súhlas aj k individuálnemu návrhu 

nepoľnohospodárskeho použitia poľnohospodárskej pôdy na konkrétny stavebný, 

alebo iný zámer podľa §15 zákona č. 220/2004 Z.z.. 

Národná diaľničná spoločnosť, a.s. žiada schváliť uznesenie pre realizáciu 

investičnej činnosti v katastrálnom území  obce Bánov konkrétne k umiestneniu 
stavby v prospech  žiadateľa Národná diaľničná spoločnosť a. s., Dúbravská cesta 
14, 841 04 Bratislava. Ide o realizáciu areálu pre správu ciest a údržby pre R7, 

ktorej súčasťou budú napr. garáže, sklady, prístrešky, parkoviská.   
 

OZ v Bánove schvaľuje realizáciu  investičnej  činnosti  v katastrálnom území  obce 

Bánov, a to ,,Rýchlostná  cesta R7 Zemné – Nové Zámky“ a nemá námietky 
proti  umiestneniu stavby v prospech  žiadateľa Národná diaľničná spoločnosť  
a. s., Dúbravská cesta 14, 841 04 Bratislava 

 
Hlasovanie: za:0:  

                     proti:6: Mgr. Martina Kováčová, Ing. Marián Krajčír, PhDr. Helena          
Juríková, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Ing. Marek 
Šimunek 

         zdržal sa:3:  Mgr. Martin Dananai, Mgr. Veronika Výberová, Mgr. Petronela   
Mazúchová  

 
- Uznesenie nebolo schválené 

 

5. Záver 

Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár poďakoval prítomným poslancom za účasť  
a ukončil XXII. zasadnutie OZ. 
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Overovatelia :  

 

 

Mgr. Martina Kováčová          ........................................ 

Ing. Ivan Valachovič  ........................................ 

 

 

 

PhDr. Miloš Rybár    .......................................... 

Mgr. Oľga Švihoríková    .......................................... 

Ivana Kršáková             .......................................... 


